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Makedonya Türkiye Ticaret Odası (MATTO) aylık yönetim kurulu toplantısını dün akşam genel 
merkezinde düzenledi.

Yönetim kurulu toplantısına konuk olarak Makedonya Gümrük İdaresinin yeni müdürü Gyoko 
Tanasoski ve Gümrük Sistem Sektörü Müdür Yardımcısı Zlatko Veterovski katıldı. TİKA Üsküp 
Program Koordinatörü Aytekin Ayden de yönetim kurulu toplantısına katılanlar arasında yer aldı.

Toplantının başında MATTO Başkanı Aydoğan Ademoski, yaptıkları çalışmalar ve hedefleri hakkında 
konuklara bilgi verdi.

MATTOya üye işadamlarıyla bir araya gelmekten mutlu olduğunu kaydeden Gümrük İdaresi 
Müdürü Tanasoski, bu tür toplantıların gümrük işlemlerine dahil olan tüm paydaşlar arasında 
iletişim sağlanmasına yardımcı olacağına inandığını söyledi.

Tanasoski, kurum olarak önümüzdeki dönemde iş dünyasının ve halkın taleplerine karşılık vermek 
amacıyla ticareti kolaylaştıracak çalışmalar yapacaklarını dile getirdi.

2018 yılında yeni gümrük deklarasyonu yazılımının hizmete verileceğini açıklayan Tanasoski, 
sınırlardaki uzun süreli beklemelerin ortadan kaldırılacağını ve diğer sorunların önüne geçileceğini 
sözlerine ekledi. 

Gümrük Sistem Sektörü Müdür Yardımcısı Zlatko Veterovski bir konuşma yaptı.

Yönetim Kurulu üyeleri de toplantı kapsamında Tanasoski ve Veterovskiye sorular yöneltme fırsatı 
buldu.

Ersoy: Sınırlamaları Kaldırırsak Ticaret Hacminde İstenen Seviyeye Geliriz

Gazetecilere açıklamalarda bulunan MATTO Asbaşkanı Alper Tunga Ersoy, kurum olarak hem yeni 
müdüre başarılar dilemek hem de üye şirketlerin yaşadığı sıkıntıları paylaşıp daha iyi bir işbirliği 
yapmak açısından önemli olduğunu vurguladı.

Ersoy, Amacımız iki ülke arasındaki ekonomik hacmin artmasını sağlamak. Bu yüzden Gümrük 
İdaresiyle bütün bilgileri paylaşıp kendilerinden yardımcı olmalarını, gerekli düzenlemeleri 
yapmalarını istedik dedi. 

Türkiye ile Makedonya arasındaki ticaret hacminin henüz istenilen seviyede olmadığını kaydeden 
Ersoy, Bunun bir sebebi de iki ülkenin birbirine uyguladığı belli kotalar var. Eğer bu kotaları 



aşabilirsek, iki ülke arasındaki sınırları kaldırabilirsek, bu ticaret hacmini istenen seviyede en kısa 
zamanda getireceğimize inanıyoruz diye konuştu.
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